
VNANJČANI SO ZADOVOLJNI

Vode je (končno) dovolj
20. maja smo objavili v Naši komuni prispe-

vek »Teče, ne teče vodica v Vnanje Gorice«.
Po odmevih s terena je bil članek nekaterim
všeč, druge pa je (na srečo) zabodel v najob-
čutljivejše točke. Prve dni septembra smo po-
barali nekatere prebivalce Vnanjih Goric,
kakšna je bila poleti oskrba za vodo.

Cvetka Pregelj, Vnanje Gorice 252 a: »Do
junija nismo imeli vode. Naš del je v spodnjem
delu vasi in tako ne bi smelo biti težav s
pritiskom. Vse poletje smo imeli vodo in mo-
ram reči, da smo bili veselo presenečeni, ker
so končno odpravili napake. Pri nas upošteva-
mo opozorila o oporečnosti vode in jo zato
redno prekuhavamo. Ne bi rada, da bi moja 9
in 12 letna otroka zbolela.«

Štefan Rakovec, Vnanje Gorice 70: »Letos
je bilo znantno bolje kot lani. Pri nas je prej
primanjkovala voda proti večeru, predvsem
pa ob sobotah in nedeljah. Letošnje poletje
smo imeli vodo ves čas in tako smo Žveli brez
skrbi. Tega smo veseli predvsem zato, ker
imamo v hlevu 20 glav živine. Moram reči, da
smo zadovoljni, ker so odpravili slabosti pri
delovanju vodovoda.« .

Marjan Japelj, Vnanje Gorice 59: »Naša
kmetija je na gornjem delu vasi. Po letošnji
seneni košnji smo ves čas preskrbljeni z vodo
iz vodovoda. Prej je bilo res težko, saj je bila
živina pogosto brez vode po cel dan. Hvaležni

smo gasilcem, da so nam redno dovažali vodo,
pomagali pa smo si tudi s kapnicami in stu-
denčnico. Večkrat smo opozarjali na to, da v
bližini pušča cev, a dolgo ni nihče upošteval
našega svarila.*
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